



**Request for Proposal / Demande de Proposition: IC401626  
ERP Functional Analyst (Level 3) to Support the SAP Functional Team  
Analyste fonctionnel PGI (Niveau 3) pour soutenir l'équipe fonctionnelle de SAP**

**QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES  
002**

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP# IC401626. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #IC401626. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

**\*\*Version française ci-dessous\*\***

**Question No. 2:**

Would IC please confirm if the required resource must bilingual, certification's indicate English but the SOW indicates the work and meetings will be conducted in English or French?

**Answer No. 2:**

English is sufficient, however bilingual candidate is desirable.

**Question No. 3:**

Would IC consider changing the submission format to email in the spirit of green procurement?

**Answer No. 3:**

IC does not currently have the proper bid acceptance procedures in place to accept electronic submissions, therefore only hard copies submission will be accepted.

**Question No. 4:**

Could you please clarify if this role requires a bilingual resource, or whether fluency in one language (English OR French) is considered sufficient?

**Answer No. 4:**

English is sufficient, however bilingual candidate is desirable.

**Question No. 5:**

Would the Client be willing to accept provincial and municipal government experience for MT3?

**Answer No. 5:**

No, the resource must have experience in the federal government.

**Question No. 6:**

RT9 states: "The Bidder's proposed resource should have demonstrated experience with a project of a SD module implementation within the Government of Canada, including analysis of business requirements, design and development (configuration), unit, system and acceptance testing, installation, conversion, training and documentation within the past ten (10) years." Can Canadian Provincial or Municipal experience be considered instead of Federal?

**Answer No. 6:**

No, Federal government experience is required.



**Request for Proposal / Demande de Proposition: IC401626  
ERP Functional Analyst (Level 3) to Support the SAP Functional Team  
Analyste fonctionnel PGI (Niveau 3) pour soutenir l'équipe fonctionnelle de SAP**

**Question No. 7:**

Is there an incumbent currently (or were they recently) performing this work?

**Answer No. 7:**

Yes.

**Question No. 8:**

Please identify whether there is or has been in the past, a company or individual performing similar or related work? If so, through which company, what was the contract value, and how long were they performing the services under the contract (e.g.: length of initial contract and any extensions)?

**Answer No. 8:**

IC currently has an MOU with Treasury Board of Canada Secretariat (TBS). The value of the MOU is \$138k from July 2016 to Dec 2016. IBM is the Company for which the contract was awarded to.

**\*\*\*English Version Above\*\*\***

**Question No. 2:**

IC confirmera-t-il si la ressource requise doit être bilingue? La certification indique anglais, mais l'EDT indique que le travail et les réunions auront lieu en anglais ou en français?

**Réponse No. 2:**

L'anglais est suffisant, cependant un candidat bilingue est souhaitable.

**Question No. 3:**

IC envisage-t-il de modifier le format de soumission par courriel dans l'esprit de l'approvisionnement écologique?

**Réponse No. 3:**

IC n'a pas actuellement les bonnes procédures d'acceptation des soumissions en place pour accepter les soumissions électroniques, donc seules les copies papier de soumission seront acceptées.

**Question No. 4:**

Pourriez-vous préciser si ce rôle requiert une ressource bilingue, ou si la maîtrise d'une langue (anglais ou français) est jugée suffisante?

**Réponse No. 4:**

L'anglais est suffisant, cependant un candidat bilingue est souhaitable.

**Question No. 5:**

Le client serait-il prêt à accepter l'expérience des gouvernements provinciaux et municipaux pour MT3?

**Réponse No. 5:**

Non, la ressource doit avoir de l'expérience au sein du gouvernement fédéral.



**Request for Proposal / Demande de Proposition: IC401626  
ERP Functional Analyst (Level 3) to Support the SAP Functional Team  
Analyste fonctionnel PGI (Niveau 3) pour soutenir l'équipe fonctionnelle de SAP**

**Question No. 6:**

TC9 déclare: «La ressource proposée par le soumissionnaire démontrer de l'expérience avec un projet de mise en œuvre du module ADV de SAP au sein du gouvernement du Canada, y compris l'analyse des besoins de l'entreprise, la conception et le développement (configuration), les tests d'unité, de système et d'acceptation, d'installation, de conversion, de formation et de documentation au cours des dix (10) dernières années. » L'expérience canadienne provinciale ou municipale peut-elle être considérée plutôt que fédérale?

**Réponse No. 6:**

Non, l'expérience au gouvernement fédéral est obligatoire.

**Question No. 7:**

Existe-t-il actuellement (ou at-il été récemment) un titulaire qui effectue ce travail?

**Réponse No. 7:**

Oui.

**Question No. 8:**

Veillez indiquer s'il y a eu, ou a été dans le passé, une entreprise ou une personne exerçant un travail semblable ou connexe? Dans l'affirmative, par quelle compagnie, quelle était la valeur du contrat et pendant combien de temps les services étaient-ils exécutés dans le cadre du contrat (p. Ex., Durée du contrat initial et extensions éventuelles)?

**Réponse No. 8:**

IC a actuellement un protocole d'entente avec le Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada (SCT). La valeur du protocole d'entente est de 138 k \$ de juillet 2016 à décembre 2016. IBM est la société pour laquelle le contrat a été attribué.